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Dorpsraad 
Een nieuwe maand, een nieuwe nieuwsbrief en dus ook weer 
een stukje met nieuwtjes uit de dorpsraad. Deze keer alleen 
wat minder vrolijk. We dreigen door veranderingen bij de ge-
meente een fors deel van ons budget kwijt te raken en dat be-
tekent dat wij ons ook aan zullen moeten passen. De ouderen 
uit het dorp waren de eerste die dit merkten en hebben dit 
schitterend opgepakt door zelf ook mee te sparen voor de ac-
tiviteiten die voor ze georganiseerd worden. Op deze manier 
hopen we nadat door corona alles zo lang stilgelegen alles 
toch weer door te kunnen laten gaan. Een ander pijnpunt is 
de nieuwsbrief. Op dit moment verschijnt deze iedere maand, 
maar dat snoept ongemerkt wel een groot deel van ons bud-
get weg. We zijn daarom aan het kijken wat we kunnen doen 
hieraan. Tot nu toe zijn de volgende opties al op tafel gelegd.  
- Minder vaak een nieuwsbrief (om de maand)  
- Een gesponsorde nieuwsbrief  
- Een digitale nieuwsbrief  
Mocht er iemand zijn met creatieve ideeën laat het ons dan 
zeker weten. Dat kan natuurlijk altijd via het vertrouwde 
adres dorpsraad@nieuwerteraa.info, maar het is ook altijd 
mogelijk om een van ons aan te schieten. Voor de volledig-
heid, de dorpsraad bestaat op dit moment uit Willy Kok, 
Carolien Kooiman, Ineke Kroon, John Renne, Toni van Selm - 
Vel Tromp, Alexander Sterk en Frans Wiebes. Dat is ook de 
manier om interesse kenbaar te maken in het groot overleg 
dat in de vorige nieuwsbrief werd aangekondigd. We willen 
als dorpsraad graag met zoveel mogelijk verenigingen om de 
tafel om zo de leefbaarheid in Nieuwer Ter Aa goed te hou-
den, maar tot nu toe valt het aantal belangstellenden wat te-
gen. Mocht er dus interesse in een dergelijk overleg zijn, maak 
dat dan vooral kenbaar. Als laatste nog een kleine update 
over alle werkzaamheden die op dit moment in het dorp ver-
richt worden. We horen bij de dorpsraad zeker de signalen 
van onvrede en overlast, maar helaas geldt hiervoor net zoals 
voor een heleboel andere dingen “Na regen komt zonne-
schijn”. We hebben het ook met de gemeente besproken en 
als het goed is zouden de Ruwielstraat en de van Zantenstraat 
in november klaar moeten zijn, terwijl ook de Julianalaan voor 
de Kerst van noodbestrating voorzien zou moeten zijn.  
Namens de dorpsraad,  
John Renne 
Voorzitter  
 
Openingstijden winkeltje  
In de kerstvakantie van 
maandag 26 december 2022 
t/m zaterdag 7 januari 2023 zal het winkeltje geopend zijn op 
maandag t/m vrijdag van 13 tot 17.30 uur en op zaterdag van 
10 tot 13 uur. 2e Kerstdag (26 december) gesloten. 
 

Informatie fase 2b  
In de nieuwsbrief van november staat vermeld dat er een 
nieuwe waarnemend projectleider voor fase 2 was aangesteld. 
Inmiddels hebben we kennisgenomen dat Paul van der Woude 
(waarnemend) wordt opgevolgd door Qumar Sukkraj per 1 de-
cember 2022. Het is de bedoeling dat deze nieuwe projectlei-
der voor langere tijd wordt aangesteld op dit project. In de van 
Zantenstraat en de Ruwielstraat hoopt men in november nog 
de bestrating neer te leggen. Inmiddels is de Fa. van Kessel be-
gonnen met het rioolwerk aan de Julianalaan ter hoogte van de 
speeltuin. De hele Julianalaan wordt aangepakt in twee fases. 
Eind december is de Julianalaan dan klaar. Er wordt een nood-
bestrating aangelegd om later de definitieve bestrating te 
plaatsen. Voor informatie kunt u terecht bij de Fa. van Kessel in 
de directiekeet aan het Honderdschelaantje. De inloopmomen-
ten zijn: op de dinsdagen van 17.00 uur tot 18.00 uur en de 
donderdagen van 09.00 uur tot 10.00 uur. U kunt eventueel 
voor verdere vragen nog contact opnemen met Paul van der 
Woude tel. O346 254240.  
Carolien en Frans (Dorpsraad)  
 
Wat de pot schaft!  
Beste gasten wat een geweldige avond 
hebben we gehad 17 november, het was 
echt speciaal. Lekker gegeten en gezon-
gen. De volgende activiteit is 15 decem-
ber de koffie/spelmorgen. Met als extra 
een bingo. En de volgende maaltijd is 19 januari 2023. Heeft u 
vragen/opmerkingen of wilt u graag opgehaald worden, bel 
Truus 0294-231821 of Ineke 06-21691505  

 

 
 
AFVAL EN OUD PAPIER 
Dorp 
Vrijdag 9 december PMD 
Woensdag 14 december GFT 
Zaterdag 24 december Papier en karton 
Vrijdag 30 december PMD 
Buitengebied 
Dinsdag 6 december Restafval 
Vrijdag 9 december PMD 
Dinsdag 13 december GFT 
Zaterdag 24 december Papier en karton 
Vrijdag 30 december PMD 
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Kerstviering zondagsschool  
Bij deze willen we u en jullie van harte uitnodigen voor de 
kerstviering van de zondagsschool op D.V. 26 december, 2e 
Kerstdag. De ochtend begint om 9.45u met het zingen van 
kerstliederen, in de Hervormde Kerk van Nieuwer Ter Aa. 
Het thema is: Glorie voor De Koning. Wat een wonder dat 
Deze Koning naar de aarde wilde komen! En dat om ons, 
zondaren, zalig te maken! We hopen op en bidden om een 
gezegende Kerstviering van de zondagsschool.  
Met vriendelijke groet,  
het bestuur en de leiding van zondagsschool ‘De Zaaier’  
 
Zelfredzaam Thuis en de uitleen  
Volop herfst en regen die met bakken uit de lucht komt. Zo 
zal het vast weer goed komen met de lage waterstand waar 
we last van schijnen te hebben. We proberen de positieve 
kant van de dingen van het leven te blijven zien. Met een ex-
tra trui aan in huis en een warme kruik in bed, wanen we 
ons terug in de jaren 60. Alleen bestond Zelfredzaam Thuis 
toen nog niet en de uitleen van zorg hulpmiddelen werd ge-
regeld door het Groene Kruis. Maar dat terzijde. Mocht u 
tegen een probleem aanlopen met vervoer, een niet soepel 
sluitend deurslot, een wiebelende tegel voor de schuurdeur 
of andersoortig ongemak dat u niet zelf opgelost krijgt, 
neem dan even contact op met Zelfredzaam Thuis. Dan pas-
sen we er een mouw aan. Ook de uitleen van rolstoel, rolla-
tor, elleboogkrukken, verplaatsbaar bed-tafeltje en allerlei 
andere dingen die je zo maar nodig kan hebben voor kortere 
of langere tijd, kunnen bij onderstaand telefoonnummer op 
afspraak opgehaald worden. Daar wordt standaard een ver-
goeding van één euro voor gevraagd om op die manier de 
uit te lenen artikelen te vernieuwen of uit te breiden. Hope-
lijk heeft u het allemaal niet nodig, maar in het geval dat...... 
bel gerust. Cok Wiebes, 06-23182731.  
 
Beste dorpsgenoten,  
De dagen worden korter. Hier en daar zie je kerstlichtjes te-
voorschijn komen. Ook wij maken ons huis weer gezellig met 
een mooie Nordmann kerstboom, u ook? Een mooie boom 

centraal in de huiskamer, keuken of 
misschien dit jaar wel allebei? Vanaf 30 
november KERSTBOMEN verkoop in 
Nieuwer Ter Aa. Openingstijden: maan-
dag t/m zaterdag vanaf 9:30 tot 20:00 
uur. Zaterdag 10 december kunt u tij-
dens het uitzoeken van een mooie 
boom genieten van een lekkere versge-
bakken oliebol. U kunt dit jaar ook on-

line bestellen via www.kerstbomenbosdijk.nl en wij zorgen 
dat u boom thuisbezorgd wordt. Voor vragen kunt u bellen 
naar 06-20487572. Fam. Berger, Bosdijk 3, 3626 AS Nieuwer 
Ter Aa. Kerstbomen verkrijgbaar zolang de voorraad strekt.  
Graag tot ziens! 
 
Voortgang nieuwbouwproject 
Op woensdag 16 november heeft er een voortgangsgesprek 
plaatsgevonden tussen gemeente Stichtse Vecht, project-
ontwikkelaar Samen Thuis en de initiatiefgroep namens de 

Dorpsraad. Hadden we tot heden voornamelijk berichten 
waarin we de opgelopen vertragingen moesten uitleggen, dit 
keer is er het goede nieuws dat de projectleider vanuit de ge-
meente een ambitieuze planning presenteerde. Deze zullen we 
hierna op hoofdlijnen toelichten. Het was een plezierig ge-
sprek, waarin alle komende uitdagingen in het project en ie-
ders rol daarin duidelijk voor het voetlicht kwamen. Alles is er 
op gericht om in de periode april/mei 2023 het bestemmings-
plan gereed te hebben voor ter inzagelegging en de besluit-
vormingsronde die daar op volgt. Voor 1 januari 2024 moet die 
ronde bestuurlijk afgerond kunnen worden, inclusief een zoge-
naamd beeldkwaliteitsplan. Er start dan, als alles volgens dit 
ambitieuze schema verloopt, een vergunningen traject dat on-

geveer 2 maanden in beslag zal nemen. 
De projectontwikkelaar noemde het 
proces “positief haalbaar“ en de initia-
tiefgroep sluit zich daar, gehoord heb-
bende de ambitie namens de gemeen-
te, bij aan! Voor wat betreft de ver-
koopprocedure en prijzen het volgen-
de. De projectontwikkelaar verwacht 
ultimo 2023 een bandbreedte van de 

prijzen van de diverse huizenprijzen te kunnen bekendmaken. 
Er is onder de huidige omstandigheden nog zo veel fluctuatie 
in de bouwkosten, dat het aangeven van een definitieve prijs 
per type woning gepland staat voor het voorjaar 2024. Dan 
start ook het verkoopproces. Er van uit gaande dat die verkoop 
voorspoedig verloopt, wordt er van uit gegaan dat na de zomer 
2024 begonnen kan worden met de bouw van de huizen en de 
infrastructuur die daarbij hoort. Intussen wordt er doorge-
werkt aan een stedenbouwkundig plan en het beeldkwaliteits-
plan. De ontsluiting van de nieuwe wijk komt daar ook in aan 
bod. Door de initiatiefgroep wordt nader onderzoek gedaan 
naar de gedetailleerdere invulling van het zorgcentrum en wij 
zullen in overleg treden met onze Dorpsraad over het door de 
gemeente gewenste participatieplan en het maken van een in-
ventarisatie welke relevante ontwikkelingen wij als dorp in on-
ze omgeving verwachten de komende jaren. De woningbouw-
vereniging Vecht en Omstreken zal bij de voortgang intensief 
betrokken worden. Samengevat: De rem is eraf!  
De initiatiefgroep 
 
Wilt u iets in de volgende nieuwsbrief zetten? Lever dit dan  
aan via nieuwsbrief@nieuwerteraa.info vóór 20 december 
 
Contactinformatie: 
Telefoonnummer ‘t Winkeltje van Ter Aa:    
0294-230110 
(Eind)redactie nieuwsbrief:  
Dorpsraad NTA   nieuwsbrief@nieuwerteraa.info  
Beheerder Dorpshuis: 
Marieke Plette                   beheerder@nieuwerteraa.info  
06-25358276 
Dorpsraad:    
dorpsraad@nieuwerteraa.info  
Website:    
www.nieuwerteraa.info  
Opmaak:     Daniëlle van der Horst 

http://www.kerstbomenbosdijk.nl/
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Laatste nieuws over onze pont!  
Uw comité LaatOnsNietZwemmen zit niet stil. En dat kan ook 
niet want dit zijn beslissende dagen en erg geruststellend 
waren de signalen van minister Harbers de laatste tijd 
niet. Maar we hebben nog 
steeds goede hoop. Lees meer 
in deze update van het comi-
té. Met een hartelijke groet 
van Alexander Sterk, Afien 
Nap, Cornelis Jan Karsemeijer, 
Egbert Bouman, Tom van 
Kuijk en Yolande Peters 
 
Drukke tijden voor het comité 
We vergaderen wekelijks en schakelen dagelijks met elkaar 
en met gemeente Stichtse Vecht, rederij Blue Amigo, de 
Provincie, Waterschap AGV, de pers en allerlei verenigingen 
zoals de Fietsersbond. We zijn in gesprek met een groot lan-
delijk TV programma, dat misschien aandacht wil besteden 
aan onze pont. En natuurlijk houden we de lijntjes kort met 
de politici die de motie in de Tweede Kamer hebben ge-
steund. We spreken al deze partijen en instanties deels di-
rect en deels via de gemeente, waarmee de samenwerking 
nog steeds uitstekend is.  
 
Maandag spannend Tweede Kamer debat 
Spannend wordt aanstaande maandag 28 november het 
grote MIRT debat in de Tweede Kamer. MIRT staat voor 
‘Meerjarenprogramma Infra-
structuur, Ruimte en Transport’. 
In dit debat komt onder andere 
de toekomst van onze pont aan 
de orde. Het zou erg bot zijn als 
minister Mark Harbers (foto) de 
bekende ‘hou de pont in de 
vaart’ motie naast zich neerlegt. Die motie is notabene 
door de voltallige Tweede Kamer (afgezien van zijn eigen 
VVD) gesteund. 
 
Nieuw onafhankelijk onderzoek 
Het leek eerst dat maandag minister Harbers zijn ‘definitie-
ve’ besluit zou nemen, maar het laatste nieuws is dat hij 
dinsdag, dus ná het MIRT debat, met onze wethouder en de 
gedeputeerde van provincie Utrecht in gesprek over een 
écht onafhankelijk onderzoek waar wij samen met de ge-
meente om hebben gevraagd. De minister lijkt hier welwil-
lend tegenover te staan en wij zien dit dan ook als grote 
kans (en mogelijke doorbraak) in de impasse. Onze drie 
voorwaarden zijn: 
Gezamenlijk opdracht en bureau bepalen. Een van de on-

derzoeksvragen is hoe dan ook: hoe kan 
de pont veilig in de vaart blijven. De 
pont vaart door tot de resultaten be-
kend zijn.Zowel aan de minister als aan 
ons wordt dan wel gevraagd ons bij de 
uitkomst neer te leggen. Maar omdat we 
goede hoop hebben op een positieve 
uitkomst willen we daarin meegaan. In-

tussen houden we wel de druk op de ketel en hebben we alle 
Tweede kamer fracties gevraagd om maandag in het MIRT de-
bat de minister stevig aan te spreken. 
 
Nieuwe brief aan de minister 
We hebben vandaag (vrijdag 25 nov) een formele brief aan de 
minister gestuurd waarin we hem erop wijzen dat hij juridisch 
verplicht is de pont in bedrijf te houden zolang er geen besluit 
is genomen.  
 
Fietsbus? Slecht plan!  
Fietsbus Nieuwer Ter Aa? 
Als alternatief voor de 
pont is, naar Antwerps 
voorbeeld, een ‘fiets-
bus’ naar station Breuke-
len voorgesteld. Een onzinnig idee, waar slechts een enkele 
passagier mogelijk iets aan zou hebben. Dit nog afgezien 
van het gebrek aan ruimte op de smalle en drukke kanaal-
dijk. We hebben tien sterke argumenten tegen de fietsbus op 
papier gezet. De illusie dat dit een goede oplossing is wat ons 
betreft hiermee uit de wereld geholpen. Met dank aan vooral 
Afien en Yolande.  
Lees de 10 argumenten onderaan het nieuwste bericht op web-
site LaatOnsNietZwemmen.nl 
 
Pont heeft nog steeds een personeelsprobleem 
Intussen heeft de pont wel een probleem en vaart helaas min-
der vanwege het personeelstekort. Wethouder van Liempdt 
heeft op hoog niveau met Rijkswaterstaat gesproken, 
maar  dat was zeer onbevredigend. Aan de rederij, Blue Amigo, 
is door RWS wel gevraagd of ze de pont in de vaart kunnen 
houden na 31 december. Dat is op zichzelf positief, maar ge-
zien de personele problemen heeft Blue Amigo daar nog geen 
ja op kunnen zeggen vanwege het 
personeelstekort. Daar zullen zij, 
en wij, nog wel even last van heb-
ben, maar uiteindelijk komt dat 
wel goed. Als het besluit van de 
minister maar de goede kant op 
valt. 
 
Kans op een brug wordt groter  
Positief is dat er redelijk concrete toezeggingen zijn voor een 
fietsbrug. Het lijkt erop dat die er echt gaat komen. Ook voor 
de financiering (dit gaat echt ver over de 10 miljoen) zijn er 
principe afspraken tussen Rijk, Provincie en Gemeente. 
Maar voordat die brug er ligt stroomt er nog heel wat water 
door het kanaal. En kan er zomaar een spaak in het wiel ko-
men. Denk aan stikstof, recessie en bezuinigingen of een ander 
kabinet met een andere minister en andere prioriteiten. Dus 
we houden vast aan ‘hou de pont in de vaart tot de feestelijke 
opening van de brug’. Dat is het meest logisch, veilig, goed-

koop en het is in lijn met 
de adviezen in de veilig-
heidsrapporten. Zie ook 
onze laatste open brief 
daarover. Op de foto de 
fietsbrug bij Nigtevecht. 

https://laatonsnietzwemmen.nl/2022/09/17/motie-in-de-tweede-kamer/
https://laatonsnietzwemmen.nl/2022/11/11/de-pont-blijft/
https://laatonsnietzwemmen.nl/2022/11/11/de-pont-blijft/


  

 

Kleurplaat winter 

 


	Dorpsraad
	Dorp
	Contactinformatie:

